
Protokół Nr 9/2011 

z posiedzenia Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych Rady 

Miejskiej w Strykowie, które odbyło się w dniu 

8 czerwca  2011 r. 

 

Posiedzenie Komisji prowadził jej przewodniczący radny Włodzimierz Grochocki.  

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji wg załączonej listy obecności oraz osoby 

zaproszone zgodnie z listą obecności. 

Przed przyjęciem porządku posiedzenia radny Bogdan Walczak zaproponował wyjazd na 

ulicę Piłsudskiego w Strykowie , aby komisja mogła zobaczyć jaki jest stan tej ulicy. 

Porządek posiedzenia: 

1. Przygotowanie do akcji letniej Ośrodka Kultury i Rekreacji w 

Strykowie . 

2. Ustalenie planu pracy komisji na II półrocze 2011 r. 

3. Sprawy różne. 

Członkowie Komisji zaakceptowali porządek posiedzenia wraz z propozycją radnego 

Walczaka  i Komisja udała się w teren. 

 

Ad. 1 Przygotowanie do akcji letniej Ośrodka Kultury i Rekreacji w Strykowie . 

 

W posiedzeniu Komisji udział wziął Dyrektor OKiR w Strykowie Pan Konrad 

Kozłowski i powiedział , że na początku roku ośrodek wystąpił z wnioskiem o powołanie 

kąpieliska w Strykowie na terenie zalewu , jednak Urząd otrzymał opinię negatywną w tej 

sprawie ze względu na prace toczące się nad zalewem w tym roku. Przy okazji trwającej 

inwestycji poprosiliśmy o zabezpieczenie brzegów i zlikwidowanie pomostu ze względu na 

jego zły stan techniczny.  

Ze środków budżetowych na ten rok zabezpieczonych na funkcjonowanie zalewu w 

Strykowie OKiR  planował  zakupić pomost pływający spełniający wszelkie normy 

bezpieczeństwa – koszty takiego pomostu kształtują się cenowo w następujący sposób: 

pomost plastikowy ( do demontażu na okres zimy )- 3-4 tys. zł natomiast drewniany na 

betonowych pływakach , który nie wymaga demontażu na zimę  ok.12.tys.zł , wygrodzić 

teren przystani oraz naprawić sprzęt pływający , zakupić torbę ratownictwa medycznego. 

Najpierw jednak ośrodek będzie inwestował w infrastrukturę .Projekt umocnienia brzegów 

nie przewidywał modernizacji brzegu zalewu od strony pomostu. 

Przewodniczący Komisji radny Włodzimierz Grochocki pytał czy w czasie budowy nad 

zalewem ośrodek  sprawuje nadzór nad kąpieliskiem?  

Faktycznie nie ma kąpieliska wydzielonego ale ludzie i tak kąpią się. Ze względu , że ludzie 

plażują nad zalewem radny prosił o ustawienie pojemników na śmieci. 

Radny Łukasz Orłowski dodał , że dobrze byłoby aby była to zbiórka selektywna. 

Pan Konrad Kozłowski odpowiedział , że kąpiel na akwenie jest na własne ryzyko 

kąpiących , ośrodek nie zatrudnia w tym roku ratowników. Zostaną ustawione w najbliższym 

czasie tablice o zakazie kąpieli. Już w latach poprzednich była poczyniona próba selektywnej 

zbiórki odpadów nad zalewem , ale nie zdała egzaminu.  

Radny Bogdan Walczak mówił :czy ze strony urzędu czy też ośrodka są czynione rozmowy 

o zabezpieczeniu zalewu czy będzie to tak jak do tej pory, że nie wiadomo kto ma sprzątać i 

dbać chociażby o koszenie trawy. Ktoś powinien być odpowiedzialny .Radny pytał czy 

przewidziane sa również parkingi ? 

Pan Konrad Kozłowski odpowiedział , że ośrodek odpowiada za swoja działalność 

natomiast największą władzą na zalewie są wędkarze. Zgadza się z tym , że jest duży teren do 

koszenia trawy i nie wiadomo kto ma to robić. 
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Radny Łukasz Orłowski pytał , czy prąd będzie z turbiny czy z sieci? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza  odpowiedziała , że w momencie jak zostaną 

zakończone prace nad zalewem zastanowimy się komu to przekazać. Parkingi są również 

przewidywane , ale nie wszystko na raz. Prąd będzie czerpany z sieci. 

Przewodniczący Komisji radny Włodzimierz Grochocki pytał jaki jest termin zakończenia 

tego etapu prac nad zalewem? 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji odpowiedziała,  że zakończenie 

prac- ścieżki, plac zabaw i oświetlenie   planowane jest na dzień 2 września b.r.  

 

Ad. 2 Ustalenie planu pracy komisji na II półrocze 2011 r. 

 

Komisja ustaliła następujący plan pracy na II półrocze 2011 roku: 

Lipiec 

1. Bieżąca informacja dot. gospodarki odpadami w gminie w odniesieniu do roku 2010. 

2. Sprawy różne. 

Sierpień 

1. Zapoznanie się z planowaną organizacja ruchu  na realizowanej obwodnicy drogi Nr 

708. 

2. Informacja dot. usytuowania ekranów dźwiękochłonnych i ich stan techniczny  na 

autostradzie A 2 . 

3. Sprawy różne. 

Wrzesień 

1. Ustalenie wniosków do projektu budżetu Gminy Stryków  na rok 2012. 

2. Sprawy różne. 

3.  

Październik  

1. Sposób  przygotowania zarządców dróg do akcji zima 2011/2012. 

2. Sprawy różne. 

Listopad 

1. Informacja dot. sposobu realizacji wniosków Komisji wypracowanych od stycznia 

2011 roku. 

2. Stan realizacji inwestycji drogowych przyjętych w budżecie M-G Stryków na rok 

2011. 

3. Sprawy różne. 

Grudzień 

1. Dyskusja nad projektem budżetu M-G Stryków na rok 2012. 

2. Ustalenie planu pracy na I półrocze 2012 roku. 

3. Sprawy różne. 

 

Ad. 3  Sprawy różne. 
 

Przewodniczący Komisji radny Włodzimierz Grochocki w nawiązaniu do pobytu 

Komisji w terenie na bieżącym posiedzeniu mówił , że w wyniku wizji na ul. Piłsudskiego 

przed posesją Pana Cieślaka i firmy Panepol Komisja stwierdziła zniszczoną zieleń pomiędzy 

pasem jezdni a ogrodzeniem tych posesji. W pobliżu tych miejsc znajdują się studzienki 

kanalizacyjne , które po opadach deszczu mogą zostać zanieczyszczone. Należy jak 

najszybciej zrobić z tym porządek i odtworzyć te elementy zieleni. 

Radny Bogdan Walczak mówił : mam informację , że pan Cieślak prosił urząd o obniżenie 

krawężnika , to niech teraz utwardzi teren. Urząd musi interweniować bo nie wygląda to  
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najlepiej. Poza tym na ul. Cmentarnej odbywają się naprawy samochodów. Jest linia 

utrzymania zieleni i należy ją respektować. 

Radny Teodor Kołodziejczyk proponował zapytać pana Cieślaka , czy utwardzi teren, jeżeli 

nie to posiać trawę i posadzić drzewka. 

Radny Łukasz Orłowski mówił , że dobrze byłoby gdyby na ul. Cmentarnej wyznaczyć 

stanowiska parkingowe bo ludzie parkują samochody w różny sposób. Radny pytał , czy jest 

możliwość aby Gmina wykupiła pas gruntu wzdłuż ul. Targowej w kierunku ul. Cmentarnej? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza  odpowiedziała , że nie ma możliwości 

wykupienia ani przejęcia części pasa drogowego. 

Radny Bogdan Walczak pytał jak mają przejść dzieci do szkoły w czwartek, kiedy jest duży 

ruch na targowisku. Radny mówił , że należy odspawać furtkę na targowisku, albo zrobić 

chodnik na ul. Targowej. Kiedyś furtka była nie zamykana a teraz jest zaspawana. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza  odpowiedziała , że targowisko powinno być 

zamykane. Furtka , o której mówi radny Walczak była otwarta do czasu aż ją skradziono. Z 

chwilą gdy się odnalazła została zamontowana na stałe . 

Radny Bogdan Walczak pytał w jakiej formie  otrzyma ekspertyzę zalewu  tj. odpowiedź na 

swoją  interpelację z sesji ? Czy sposób gromadzenia skoszonej trawy tak jak w Francji  , o 

którym mówiła radna , a pisały ˮWieści..ˮ tj. w worki będzie również u nas? Zdaniem 

radnego można dać  ludziom zgodę na takie gromadzenie trawy. Radny mówił o gospodarce 

odpadami i o wprowadzonym w 2001 roku podwyższonym podatku od nieruchomości. 

Powiedział , że będzie żądał rozliczenia ile w ciągu roku wydaje się środków finansowych na 

likwidację dzikich wysypisk śmieci. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza  odpowiedziała , że ekspertyza zalewu jest w 

BIP, natomiast co do gromadzenia trawy w worki to byłby dodatkowy jeden  kurs po całej 

gminie. 

 

Na posiedzeniu w dniu 8 czerwca Komisja przyjęła jednogłośnie następujące wnioski: 

 

1. Komisja wnioskuje o : 

 pilne uporządkowanie terenu przy posesji nr  5 i nr 7  na ul. Piłsudskiego w 

Strykowie , 

 

 namalowanie pasów wyznaczających miejsca parkingowe przy ul. Cmentarnej 

w Strykowie od strony targowiska, 

 

 wystąpienie do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o wybudowanie chodnika 

na ul. Targowej – od wjazdu na targowisko do ul. Cmentarnej, 

 

 

 naprawę  nawierzchni drogi od ul. Targowej w kierunku Sierżni, w Sadówce 

od strony Pludwin, w Smolicach ( droga powiatowa) oraz w Smolicach koło 

lisów. 
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2. Komisja zobowiązuje Burmistrza M-G Stryków do podjęcia działań w celu 

wyeliminowania łamania przepisów ruchu drogowego przez ciężkie samochody 

uczestniczące w budowie autostrad. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z.Kubiak 

 

 

 

Przewodniczący  

Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego 

           i Dróg Publicznych Rady Miejskiej Strykowie  

 

 

        Włodzimierz Grochocki 

 

 

 

 

 


